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Stockholms läns hembygdsförbund 
 

Årsmöte den 12 april 2025 på M/S Teaterskeppet, Stockholm 
 

 
Protokoll 
Röstberättigade: 68 ombud från 31 medlemsföreningar av dessa var 10 styrelseledamöter 
enligt röstlängd bilagd originalprotokollet. 
 
 
 
§ 1 
Mötets öppnande 
Stockholms läns hembygdsförbunds ordförande Anita Lundin öppnade mötet och hälsade de 
närvarande ledamöterna välkomna. Ett speciellt välkommen till före detta hembygds-
konsulenten Kjell Nilsson som varit anställd i förbundet i över 30 år. Anita Lundin 
informerade om vad som händer inom förbundet i framtiden. 
 
§ 2 
Val av årsmötesfunktionärer 
Till ordförande för årsmötet valdes Karin Fälldin, ordförande i Skärgårdsstiftelsen, som 
tackade för förtroendet. 
 
Som mötessekreterare valdes Brittmarie Urve, Järna hembygdsförening.  
 
Till protokolljusterare tillika rösträknare valdes Anne Petersen, Blidö Sockens 
hembygdsförening och Örjan Urve, Kulturhistoriska Föreningen i Södertälje. 
      
§ 3 
Upprop av ombud och styrelseledamöter samt fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes i form av den ombudsförteckning på vilken avprickning skett.  
 
§ 4 
Fråga om årsmötets stadgeenliga utlysande 
Årsmötet förklarades vara stadgeenligt utlyst. 
 
§ 5 
Fastställande av dagordning 
Föreliggande dagordning fastställdes. 
 
§ 6 
Årsredovisning 
Ann Pettersson gick igenom Verksamhetsberättelsen för 2024 och årsmötesdeltagarna hade 
möjlighet att ställa frågor.  
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Anita Lundin föredrog resultat- och balansräkning.  
 
Leif Lundqvist, förtroendevald revisor, läste upp revisionsberättelsen i vilken föreslogs att 
resultat- och balansräkning fastställs. 
 
Årsmötet beslöt 
att med godkännande lägga 2024 års verksamhetsberättelse till handlingarna,  
att fastställa resultat- och balansräkningen omfattande 2 872 773 kronor och att överföra 
årets resultat 25 001 kr i ny räkning. 
 
§ 7  
Fråga om ansvarsfrihet för förbundets styrelses ledamöter för den tid revisionen omfattat 
Årsmötet beslöt i enlighet med revisorernas förslag att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2024. 
 
§ 8 
Fastställande av arvoden och traktamenten till styrelsens ledamöter samt eventuellt andra 
ersättningar 
Årsmötet beslöt enligt valberedningens förslag, 
att arvoden utgår med ett basbelopp 58 800 kr till styrelsen som fördelas enligt följande;  
generell ersättning för utlägg med 999 kronor till de ledamöter som ej får annat arvode. Av 
resterande belopp utgår arvode till ordförande 50 %, vice ordförande 25 % och övriga 25 % 
fördelas till andra funktioner inom styrelsen, 
att kostnader för förlorad arbetsförtjänst utgår med faktiskt belopp efter att avdraget styrkts 
med intyg, 
att resekostnader ersätts med summa motsvarande lägsta kostnad för resa med allmänna 
kommunikationsmedel och 
att ersättning för resa med egen bil utgår med belopp motsvarande statlig norm, den 
skattefria delen som är 25 kr/mil. 
 
§ 9 
Val av ledamöter 
Valberedningen presenterades. Valberedningens förslag till ledamöter i styrelsen föredrogs 
av Birgitta Persson.  
 
Årsmötet beslöt att antalet ledamöter i styrelsen inklusive ordförande ska vara 10 personer. 
 
Årsmötet beslöt  
att till ordförande för verksamhetsåret välja Anita Lundin (omval) på ett (1) år och  
 
att välja följande ledamöter på två (2) år (omval på samtliga), mandatperioden utgår 2027; 
Annica Dominius, Hägerstens hembygdsförening  
Mona Elveskog, Enhörna hembygdsförening  
Marie Hafström, Sällskapet Amorina, Stocksunds hembygdsförening  
Gisela Norén, Rådmansö hembygdsförening  
Carl-Gerhard Wennerberg, Häverö-Edebo hembygdsförening  
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Följande styrelseledamöter har ett (1) år kvar av mandatperioden; 
Stella Fare, Högalids hembygdsförening  
Gunilla Hammarsjö, Täby hembygdsförening 
Stefan Klåvus, Täby hembygdsförening  
Lars Nylén, Roslagens Sjöfartsminnesförening  
 
Årsmötet beslöt  
att till ordinarie förtroendevald revisor välja Leif Lundqvist, Gålö Gärsar hembygdsförening 
omval på ett (1) år och till revisorssuppleant välja Johan Nilsson, Brännkyrka 
hembygdsförening omval på ett (1) år. 
 
Tjänsten som auktoriserad revisor upphandlas av förbundsstyrelsen i Stockholm län. 
 
Årsmötet beslöt  
att till ledamöter i valberedningen omvälja Birgitta Persson, Brännkyrka hembygdsförening, 
Björn Hamilton, Samfundet Djursholms framtid och forntid samt Karin Eriksson Gutö från 
Gålö Gärsar hembygdsförening.  Till sammankallande valdes Birgitta Persson.  
 
§ 10 
Behandling av inkomna motioner och styrelsens yttrande över dessa samt förslag från 
styrelsen 
Motion 
En motion har inkommit från Hässelby hembygdsförening angående medlemsavgiftens 
storlek.  De föreslår att  
- avgiften för familjemedlemmar halveras 
- gränsen sänks till t.ex. 500 medlemmar eller att avgiften halveras för medlemmar 
överstigande t.ex. 400 medlemmar 
 
Lars Nylén informerade om Stockholms läns hembygdsförbunds svar som stödjer motionen 
och hemställer att riksförbundets årsstämma ser över nuvarande modell för beräkning av 
medlemsavgiften för lokalföreningarna till riksförbund och länsförbund, exempelvis genom 
en sänkning av maxtaket. 
Årsmötet beslöt enligt förbundets förslag. 
 
§ 11 
Fastställande av årsavgifter till förbundet från anslutna föreningar 
Styrelsen föreslår följande avgifter  
 

• 13 kr till Stockholms läns hembygdsförbund (oförändrat). 

• Maxavgift 26 000 kronor, föreningar betalar aldrig för fler än 1 000 medlemmar 

(oförändrat). 

• Miniavgift 2 000 kronor (betalar för minst 77 medlemmar, oförändrat).  

• Föreningar under uppbyggnad betalar första året 1 000 kronor, andra året 1 500 

kronor och tredje året 2 000 kronor (oförändrat). 

• Stödjande medlem och stiftelser betalar 2 500 kronor (oförändrat).   
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• Enskild medlen 225 kronor (oförändrat). 

Årsmötet beslöt enligt förbundsstyrelsens förslag. 

§ 12 
Fastställande av budget och verksamhetsplan för innevarande och framförliggande 
räkenskapsår 
 
Årsmötet beslöt 
att fastställa förslag till budget för 2025 samt 
att fastställa Övergripande målsättningar och Verksamhetsplan 2025.  
 
Det nystartade projektet Hembygds-TV presenterades av projektledaren Jonas Thorell. 
 
§ 13 
Övriga frågor 
Inga övriga frågor togs upp. 
 
§ 14 
Mötets avslutande  
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 
Förbundets ordförande Anita Lundin tackade mötesordföranden Karin Fälldin för väl 
genomfört årsmöte.  
 
Vid protokollet  
 
 
Brittmarie Urve  
Sekreterare 
 
Justeras 
 
 
Karin Fälldin 
Ordförande 
 
 
 
Anne Petersen 
 
 
 
Örjan Urve  
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Förtecknade bilagor till originalprotokollet 
1. Justerad röstlängd 
2. Dagordning 
3. Verksamhetsberättelse samt årsredovisning 2024 
4. Revisionsberättelse 2024 
5. Budgetförslag 2025 
6. Övergripande målsättningar & Verksamhetsplan 2025 
7. Inkommen motion samt svar 


